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Beste mevrouw , heer , heer  en mevrouw , 

 

Dank voor uw brief. Door middel van deze reactie willen wij graag uw vragen proberen te 

beantwoorden. 

 

1. Hoe interpreteert het college de uitspraken van Raad van State inzake de 

verkeersonderzoeken op Kaag? 

Eerlijk gezegd was het college enigszins verbaasd over de uitspraak van de Afdeling 

bestuursrechtspraak van de Raad van State (hierna: de Afdeling) inzake het beroep 

omtrent het bestemmingsplan ‘Irenelaan 3a, Kaag’. De Afdeling is in haar uitspraak 

namelijk niet ingegaan op het aanvullende verkeersonderzoek dat als bijlage bij het 

verweerschrift was gevoegd. Daarnaast heeft de Afdeling ook geen aandacht besteed aan 

het feit dat er, i.p.v. 11 burgerwoningen, volgens het huidige bestemmingsplan nu 18 

recreatiewoningen gerealiseerd mogen worden op het terrein en de verkeersbewegingen 

die daarmee gemoeid zijn. 

 

De uitspraak omtrent het bestemmingsplan ‘Julianalaan 68-70, Kaag’ betreft een 

tussenuitspraak. Dat betekent dat de Afdeling de gemeenteraad de gelegenheid geeft 

om onvolkomenheden in het bestemmingsplan te herstellen en het plan niet direct te 

vernietigen zoals dat bij ‘Irenelaan 3a, Kaag’ wel is gedaan. 

 

2. Is het college betrokken bij het besluit om een verkeersonderzoek uit te voeren om 

gebreken in het besluit van de gemeenteraad tot vaststelling van het bestemmingsplan 

“Julianalaan 68-70, Kaag” te herstellen? Is het college bekend met het feit dat dit 

verkeersonderzoek niet door de gemeenteraad, maar door de betrokken 
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initiatiefnemer wordt uitgevoerd? Is het college bekend met de criteria die zijn 

meegegeven door Raad van State betreft de eisen die gesteld worden aan een 

verkeersonderzoek, dat ziet op de totale verkeerssituatie op de Kaag en niet alleen die 

van een enkel bouwplan? 

Uiteraard is het college op de hoogte van het feit dat het bestemmingsplan, en daarmee 

ook de verkeersonderzoeken, wordt opgesteld in opdracht van de initiatiefnemer. Dit is 

echter bij elke bestemmingsplanwijziging van een particulier het geval. Uiteraard is het 

college betrokken bij de totstandkoming van de aanvullende verkeersonderzoeken en 

bijbehorende data-analyses en is de gemeenteraad eindverantwoordelijk. Ook is het 

college op de hoogte van de criteria; het aanvullende verkeersrapport dat medio mei aan 

de raad wordt voorgelegd omvat alle ontwikkelingen die in de pijplijn zitten op Kaag. 

 
3. Wie is de verantwoordelijk wethouder? Hoe worden, volgens het college, de vereisten 

die Raad van State heeft aangegeven in relatie tot het verkeersonderzoek 

gewaarborgd? Conformeren de andere wethouders zich aan de uitkomsten van dit 

verkeersonderzoek, ook nu bekend is dat er een voorstel voor een gedegen 

verkeersplan sinds anderhalf jaar gereed is voor uitvoering? 

Yvonne Peters is de verantwoordelijk wethouder als het gaat om Ruimtelijke 

Ontwikkeling (en dus bestemmingsplanprocedures). Het gaat te ver om alle inhoud uit 

het aanvullende verkeersrapport te bespreken in deze brief, maar het college is van 

mening dat dit rapport tegemoet komt aan de opdracht van de Afdeling. Het rapport is, 

zodra de agenda van de raadsvergadering is gepubliceerd, als bijlage 12 bij de toelichting 

van het bestemmingsplan te vinden op het vergadersysteem van de gemeenteraad. Het 

college heeft unaniem ingestemd met het raadsvoorstel en conformeert zich daarmee 

aan het verkeersrapport. Van begin af aan is aan u medegedeeld dat een eventueel 

nieuw verkeersonderzoek niet bedoeld is om lopende procedures te frustreren. 

 
4. Klopt het dat het college opdrachtgever wordt van het tweede verkeersonderzoek op 

Kaag dat rekening houdt met de criteria van de Raad van State en dat gedragen wordt 

door betroken bewoners, bedrijven, de Dorpsraad en de SPK? 

Ja, met dien verstande dat het aanvullende verkeersrapport dat nu wordt voorgelegd aan 

de raad ook rekening houdt met de criteria van de Raad van State. 

 

We hopen zo antwoord te hebben gegeven op uw vragen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Burgemeester en wethouders van Kaag en Braassem,  

namens hen,  

Clustermanager Ruimte & Sociaal 

drs. J.A. Vergeer 




